
GAZİ  ROTARY KULÜBÜ BÜLTENİ 

             SAYI : 04                   TARİH 29 Temmuz 2019 

UR BAŞKANI 

MARK DANİEL MALONEY& GAY 

  

UR 2430.BÖLGE GUVERNÖRÜ 

M. HAKAN KARAALİOĞLU & FEZA 

 

GUVERNÖR YARDIMCISI 

KEMAL AKMAN & FATOŞ 

 

YÖNETİM KURULU 

 

BAŞKAN 

ALPER AYALP 

 

SEKRETER  

NESLİHAN UĞUR 

 

SAYMAN 

NİZAMETTİN ÇOBAN 

 

ÜYE GLDB. ADAYI 

BANU YEDİERLER 

 

ÜYE GDB. 

KEMAL KORANEL 

DÖRTLÜ ÖZDENETİM 

 

Düşündüğümüz, söylediğimiz  

ve yaptığımız şeyler : 

 

1- GERÇEĞE UYGUN MU ? 

 

2-İLGİLİLERİN TÜMÜ İÇİN 

ADİL Mİ ? 

 

3-İYİ NİYET VE DAHA İYİ 

DOSTLUKLAR SAĞLAYACAK 

MI ? 

 

4-İLGİLİLERİN TÜMÜ İÇİN 

YARARLI MI ? 

 

17 TEMMUZ TARİHLİ 

TOPLANTI DEVAM 

ORANI %75 

 

 

24 TEMMUZ TARİHLİ  

TOPLANTI GEÇİCİ 

DEVAM ORANI %70 

www.ankaragazirotary.org.tr 

 

 

Değerli Dostlarım, 

Dönemimizin birinci ayını geride bıraktık. Bu süre zarfında 

gerçekleştirdiğimiz toplantılarda kulüp asamblemizi gerçekleştirerek komite 

başkanlarımızı ve hedeflerimizi açıkladık. Ardından kulübümüzün 1000. kez 

bir araya gelmesini kutladık birlikte. Konuşmacı konuğumuz Ahmet Gökhan 

Kırtunç'tan ilaçsız bir hayat geçirmenin mümkün olup olmadığı keyifli 

sunumuyla dinledik. Son toplantımızda ise komite başkanlarımızdan komite 

çalışmaları ile ilgili bilgiler edinerek, kulübümüzün izleyeceği yolu hep birlikte 

biraz daha şekillendirdik. 

Temmuz ayının son toplantısını ise bir gün erteleyerek gerçekleştireceğiz. 

Ankara Başkent, Ankara Maltepe, Çankaya, Ankara Kocatepe, Ankara 

Tunalı Hilmi ve Ankara Yıldız Rotary Kulüpleri ile birlikte 

gerçekleştireceğimiz toplantımızda konuşmacı konuğumuz Lösev Halkla 

İlişkiler Koordinatörü Aylin Bilekli bizlere "Lösev ve Gönüllülük" hakkında 

sunumu gerçekleştirecek. 

Salı günü Projeler Ana Komitesi Başkanımız liderliğinde genişletilmiş komite 

toplantımızı gerçekleştiriyoruz. Bu toplantımız ile birlikte komite 

çalışmalarımıza hız verecek, tüm proje planlamalarını ve görevlendirmelerini 

yapacak ve Ağustos ayı ile birlikte proje çalışmalarımıza hız vereceğiz. Eylül 

ayı başında gerçekleştirmeyi planladığımız Geleneksel Köpek Güzellik 

Yarışmamız ve Rotaract Kulübümüzün Robotik Atölye Projesi kapsamında 

bizlerin projeye katacakları ile ilgili belirlemeleri bu toplantımızda 

netleştirerek projelerimize başlıyoruz.Bu dönem iki gençlik değişim 

öğrencimizi Arjantin ve Amerika'ya gönderiyoruz. Interactlarımız Maral ve 

Zeynep'e yaşantılarına katacakları unutulmaz deneyim için şimdiden 

başarılar diliyoruz. Bu hafta sonu itibariyle misafir değişim öğrencilerimiz 

Jose Carlos Vera Leon ile Clara Marian Aragao Simoes ülkemize gelmiş 

olacaklar. Ağustos ayının ilk toplantısında misafirlerimiz olacak ve onlarla 

tanışma fırsatını yakalamış olacağız. Umarım keyif dolu bir program 

yaşamalarına bir katkımız olur. 

Rotaryen Sevgi ve Saygılarımızla. 

Rtn. Alper Ayalp & Rtn. Deniz 



23 Temmuz Erdal dostumuzundoğum günü ve  31 Temmuz Saygın & Burçak  dostlarımızın evlilik 

yıldönümleri  hepsini  kutlar ve   mutluluklar dileriz.      

UZUN DÖNEM ÖĞRENCİMİZ 

ZEYNEP’’İ VE KISA DÖNEM 

ÖĞRENCİMİZ LARA’YI  GİDECEKLERİ 

ÜLKELERE  GÖNDERDİK . 

KIZLARIMIZIN EBEVEYNLERİNE, 

ÖZNUR VE NESLİHAN DOSTUMUZA 

ALLAH KAVUŞTURSUN DİYORUZ. 

YAKIN BİR TARİHTE DE SEVGİLİ 

BOĞAÇHAN SÖZMENİN KIZI MARALI 

GÖNDERECEĞİZ HEPSİNE SONSUZ 

BAŞARILAR DİLİYORUM. 

ÇOCUKLARIMIZ DA 04 AĞUSTOS 

PAZAR GÜNÜ MİSAFİR OLACAKLARI 

EVLERE GELİYOR. HAYDİ HAYIRLISI . 

Bir devlet başkanı elinde portakal tutuyor... 

Ne var bunda!  Sıradan bir hadise işte diyenler olabilir... 

Bu portakallar,1930'lu yıllarda İtalya’dan getirildi Mersin,Antalya ve 

Ege’nin bazı bölgelerinde aşılandı... Buraya kadar sorun yok. 

Okuyun bakalım,ardından ne gelecek.. 

İskenderun Demir Çelik fabrikası,Nazilli Basma fabrikası,Kayseri 

Sümerbank tekstil fabrikası, Şişecam fabrikası, Aliağa rafinerisi Ve 

daha bir çok fabrika RUSLAR tarafından yapıldı!Ve parası portakal 

ile ödendi.. 

Türk sanayisinin omurgasını oluşturan bu hayati tesisler sayesinde, 

hem onbinlerce insanımız iş buldu, hem de Türkiye milyarlarca 

dolarlık ithalattan kurtuldu, dışarıya bağımlılığı azaltıldı.Ve, bunların 

karşılığında bir lira bile ödemedik… Hepsinin parası, sebzeyle 

meyveyle narenciyeyle ödendi.Tıpkı!Aynı yıllarda çay bitkisinin 

Rize’ye getirtilip ekildiği gibi..! Tıpkı! 1927’de çıkartılan yasa ile; 

“Fındık fidesinin” ihracatının yasaklanıp! Ordu ve Giresun’un fındık 

yetiştiren il olarak kabul edilmesi Ve devamında fındık kongresinin 

toplanması gibi..!Demem o ki! 

O portakal çok önemli..  

Bu olaylar .çok kere tekrarlanır, ve ne kadar çok kişi tarafından 

dillendirilirse, kendi tezlerine inançları o ölçüde güçlenir. (TV deki 

tartışma programlarında aynı argümanların tekrarlanması) Bu tüm 

taraflar için geçerlidir. 


